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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről

szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Kásler Miklós miniszter úrhoz

,,Mitől van káosz a kórházakban 8 évnyi Fideszes kormányzás és 6 évvel az egészségügy

államosítása után?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

,,Anarchia és botrány jellemzi a kórházak és szakrendelők működését." - Ezekkel a szavakkal

jellemezte az ÁSZ elnöke azokat az intézményeket, amelyek gazdálkodását az ÁSZ az elmúlt

időszakban megvizsgálta. Az egészségügyi intézményrendszerrel kapcsolatos problémákon

önmagában senki nem lepődik meg, hiszen a minimumfeltételeket (az orvos-,ápoló- és

eszközhiány miatt) betartani nem képes és alulfinanszírozott kórházak gyakorlatilag a



jelenlegi kormány egészségügyi szakpolitikájának legnagyobb eredményjelzőivé váltak.

Mégis furcsa, hogy az ÁSZ elnöke ezen intézmények kapcsán botrányt emleget.

A volt egészségügyért felelős államtitkár, Ónódi-Szűcs Zoltán még következetesen ellent

mondott azoknak a hangoknak, amelyek a magyar egészségügyi szervezetrendszerben

orvosbárókat emlegettek. Most azonban, tekintettel arra, hogy az üzemanyagköltségekkel

kapcsolatos számlák jelentik az egyik legfontosabb ÁSZ vizsgálattal érintett tételt, úgy tűnik,

hogy az orvosbárók létezését, kimondatlanul is, megállapítja a vizsgálatot végző szerv. Ezt

pedig a kormány azzal legitimálja, hogy a sok egészségügyi vezető által támadásként értékelt

megállapítást nem cáfolja.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

l. Hogyan uralkodhat ,,anarchia és botrány" az egészségügyi intézményekben nyolc

évnyi FIDESZ-KDNP kormányzás után?

2. Elismeri-e a kormány az orvosbárók létezését?

3. Mit tett a kormány az elmúlt években az ,,anarchia és botrány" megfékezése

érdekében?

4. Egyetért-e miniszter úr Domonkos László azon kijelentésével, amely szerint ,,anarchia

és botrány" uralkodik a kórházakban?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 29.
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